
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

 Openbare vergadering  

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. 

De voorzitter doet melding van de afwezigen. 

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. Wevers:  

- eRIC beurs is in 2018 wederom in Twente (locatie vliegveld) 

- De brandweerbingo is genomineerd voor de Gouden Rookmelder. 

 

    

C Verslag 6 februari 2017  

  Geen opmerkingen. Vastgesteld.   

    

D Ingekomen stukken  

  Geen opmerkingen.   

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Presentatie Waterschap mbt wateroverlast 

Dhr. Kuks geeft een presentatie over de groeiende wateroverlast. Deze presentatie is 
als bijlage bijgevoegd. Na afloop is er een korte discussie. O.a. over het feit dat van de 
ongerustheid business gemaakt moet worden (duurzaamheid is de nieuwe economie). 
Ook is dit wellicht iets voor de Agenda van Twente.  

De voorzitter dankt dhr. Kuks voor de duidelijke toelichting en rond af met de volgende 
conclusies: 

- De deelnemers aan de vergadering staan weer op scherp voor wat er 
onvermijdelijk aankomt 

- Er zijn kansen om gezamenlijk punten op te pakken (werk, economie, groei, 
etc.) 

- Na vandaag geldt dat 1+1=3; we moeten slim organiseren. Wellicht is de 
Agenda van Twente een mogelijkheid. Er zal in ieder geval verder over 
gepraat moeten worden.  

 

 2 Eindrapportage Veilig Wonen Minder Zelfredzamen  
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AANWEZIG R. Welten, I. Bakker, G.J. Kok, S. Schelberg, Th. Schouten, A. Hofland, W. Haverkamp, C. Visser, H. 

Robben, O. van Veldhuizen 

H. Meuleman, S. Wevers, S. Dinsbach,  J. Knol, J. Eshuis, J. Slot en J.aan de Stegge 

Overige aanwezigen:  P. Hagenaars, S. Kuks, V. Smink, J. Arentsen 

 

AFWEZIG  A. Gerritsen, A. Raven, E. Nauta, M. Sijbom 

 B. Lutje Wagelaar, P. Miltenburg, M. Kunst, M. Koenders 
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Dhr. Schouten geeft een korte toelichting. Hij heeft dit onderwerp nog maar sinds kort 
in zijn portefeuille. Er ligt nu een mooi product op tafel. Voorstel is om het hier niet bij te 
laten, maar er verder mee te gaan.  

Dhr. Robben merkt op dat door veranderingen in de zorgwetgeving er beduidend 
minder of geen begeleiding voor bepaalde groepen mensen is. Hij vraagt zich af of dit 
voldoende bij een ieder op het netvlies staat. Dhr. Schouten geeft aan dit dit punt 
gesignaleerd is en in het rapport aan de orde komt. Mevr. Dinsbach geeft aan dat we 
daar nu juist graag samen een vervolg aan willen geven. Ze doet tevens de oproep het 
rapport te delen in/met de colleges. Afgesproken wordt dat de portefeuillehouders een 
exemplaar van het rapport zullen ontvangen.  

    

F Ter kennisgeving   

 1 Vervolg terrorisme 

Geen opmerkingen.  

 

 2 Memo mbt vervoer gevaarlijke stoffen spoor 

Dhr. Welten licht toe. De laatste informatie vraagt om dit in Oost Nederland verder op 
te pakken. De eerste analyse geeft aan dat de cijfers wel een lichte daling tonen, maar 
nog niet zakken tot de maximale norm. 19 mei a.s. is er een volgend bestuurlijk overleg 
Oost Nederland. Dit moeten we goed voorbereiden. 

Dhr. van Veldhuizen vraagt wat ons verhaal zal zijn, als er morgen iets gebeurt. Dhr. 
Welten geeft aan dat we als regio het nodige doen. We hebben deze inventarisatie 
gedaan en we zijn bezig met verschillende projecten op dit gebied (bijv. spoor Borne). 
De verschillende instellingen hebben in dit geheel een verschillende rol.  

Dhr. Hofland vraagt of het nog verantwoord is wat hier gebeurt.  

Dhr. Welten geeft aan dat wat nu gebeurt niet kan. Of de normen moeten omhoog, of 
de transporten moeten verminderen. 

De voorzitter geeft ook aan dat de situatie niet klopt. Er zijn normen, maar daar wordt 
vanaf geweken. De staatssecretaris heeft beloofd hier iets aan te doen. Dat lukt dus 
niet. Wat doen we nu? Naar de kranten ermee? Zo kan het niet. We hebben genoegd 
geduld gehad.  Het moment is nu dat we hier iets aan moeten doen. We moeten 
mogelijkheden onderzoeken. Conclusie is dat de duimschroeven in ieder geval 
aangedraaid moeten worden.  

Dhr. Meuleman geeft aan dat de VRT onderzoek heeft gedaan naar wettelijke 
mogelijkheden. We kunnen niet veel doen. In het risicoprofiel zou dit risico omhoog 
kunnen en dan gaan we extra aandacht op oefenen en opleiden  zetten. Verder is het 
aan de minister. Maar de vraag is nu wat de burgemeesters kunnen. 

Dhr. Hofland vraagt zich het volgende af. Als men zich niet aan de wet houdt op het 
spoor en de openbare orde/veiligheid is in het geding, wat kunnen de burgemeesters 
dan doen? 

De voorzitter geeft aan dat het in ieder geval scherp op de agenda gezet kan worden.  

Dhr. Welten concludeert dat er een sterk verhaal neergezet moet worden voor het 
bestuurlijk overleg van 19 mei. De voorzitter geeft aan dat dit dan een last call moet 
zijn. Anders zullen we het dilemma publiek moeten maken. In het AB van 8 mei a.s. zal 
een voorbereidingsnotitie aan de orde komen. 

 

    

G R  Rondvraag  

  - Dhr. Kuks nodigt de colleges/het bestuur uit voor een bestuurlijk gesprek om 

de situatie mbt wateroverlast om te zetten in acties. Tevens dankt hij de 
vergadering voor de mogelijkheid de presentatie te geven.  Dhr. Welten geeft 
aan graag eerst een analyse op Twents niveau te hebben en daarna een 
bijeenkomst met burgemeesters en wethouders. De voorzitter geeft aan ook 
nog graag de link met de Agenda van Twente te zien. 
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H Sluiting  

   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 8 mei 2017. 

 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H.G.W. Meuleman                                                        Dr. G.O. van Veldhuizen 

 

 


